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Abstract (en)
[origin: US4998522A] A method for injecting fuel into an internal-combustion engine. In a method for operating an injection system, injection into the
individual cylinders is carried out by groups before a synchronization time at which the position of the individual signals is known on the basis of two
transmitters. The groups are selected such that an injection into an open intake valve is avoided. Upon transition to the normal, sequential injection,
the first cylinder into which injection is carried out is identified such that no double injection at a cylinder occurs. This method avoids a lengthening of
the start time due to the lack of injection and also avoids an increased exhaust emission due to bank injection before the synchronization time.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Betrieb eines Einspritzsystems wird vor einem Synchronisationszeitpunkt, an dem die Stellung der einzelnen Zylinder
durch die Signale von zwei Gebern bekannt ist, in die einzelnen Zylinder gruppenweise eingespritzt. Die Gruppen sind dabei so gewählt,
daß eine Einspritzung in ein offenes Einlaßventil weitgehend vermieden wird. Beim Übergang auf die normale sequentielle Einspritzung
wird der erste Zylinder, in den eingespritzt wird so bestimmt, daß keine Doppeleinspritzung bei einem Zylinder vorkommt. Das Verfahren
vermeidet eine Startzeitverlängerung durch fehlende Einspritzung und auch eine erhöhte Abgasemission durch Bankeinspritzung vor dem
Synchronisationszeitpunkt.
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